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Voorafgaand aan de o>iciële opening van de vergadering geeft Dennis het woord aan Anya van 
Beek van provincie Gelderland, die spreekt namens de Gedeputeerde Helga Witjes. Mevrouw 
Witjes is helaas verhinderd, maar namens haar heet Anya iedereen van harte welkom. Ze 
spreekt haar respect uit voor het feit dat iedereen vanuit het gehele land naar Arnhem is 
gekomen voor deze vergadering en vraagt of mensen al eens in Arnhem, dan wel op het Huis der 
Provincie waren geweest.  

Ze benadrukt het feit dat provincie Gelderland sport heel belangrijk vindt, maar vooral ook dat dit 
toegankelijk moet zijn voor iedereen. Ze omarmen alle mooie initiatieven op dit gebied. Ze noemt 
een aantal voorbeelden en sluit af met iedereen een goede vergadering te wensen en dat Iris 
Wijnen namens provincie Gelderland het stokje overneemt, omdat zij zelf ook verplichtingen 
elders heeft. 

 

1 Opening 

Boris heet iedereen welkom en vertelt dat iedereen in deze zaal al vaker in Arnhem is geweest bij 
het jaarlijkse Lentevolleybaltoernooi op Valkenhuizen. 
 
Boris toont de oorkonde die hij en Maaike Ferf Jentink ontvangen hebben in Parijs er ere van het 
100-jarig lidmaatschap van de ICSD (voorheen CISS). Dit certificaat is uitgereikt aan de (toen 8, 
nu) 9 landen (Tsjechie en Slowakije zijn nu gesplitst) die het CISS destijds hebben opgericht. 
 



Boris geeft aan dat het een bijzonder dag is. Vandaag over een jaar vinden de Deaflympics plaats 
in Tokio. Hoe, wie, wat en waar gaan we zien. 
 
Hij geeft het woord over aan de technisch (dag) voorzitter Dennis Hoogeveen. 
Voordat deze definitief het woord neemt, komt Boris nog even terug. Hij verontschuldigt zich en 
heet erelid en leden van verdienste alsnog persoonlijk welkom. 
 

2 Vaststelling agenda en stembureau 

Dennis vraagt of er nog extra agendapunten zijn. Tussendoor kunnen er vragen gesteld worden. 
Zijn werkwijze is dat op door hem aangegeven momenten de vraagstellers zich links van hem 
mogen opstellen en dat zij om beurten het woord mogen voeren. Discussies zullen worden 
afgekapt indien nodig en mensen moeten hun naam zeggen en of ze individueel of collectief lid 
zijn. Hij gaat strak sturen op de tijd. 
 
Hij heet de notulist (Nynke Peters) welkom en geeft aan dat zij in mag breken als het onduidelijk 
is.  
 
Hij licht het stemmen toe. Men houdt bij het stemmen een kaartje omhoog: groen is ja, rood is 
nee en geel is onthouding van stem. Het stembureau is verantwoordelijk voor het tellen van de 
stemmen. Het stemmen voor of tegen het nieuw aangedragen bestuurslid geschiedt anoniem. 
 
Adriaan van Wijde: 
Notulen niet ontvangen. Boris geeft aan dat hij hierop terugkomt in de vergadering. 
Punt 8: wordt nu de penningmeester gekozen? Nee, geeft Boris aan. Dat is vergeten toe te 
voegen aan de agenda, die al verspreid is. En hij geeft aan dat dit in de voorjaars-ALV zal worden 
gehouden, zodat dit aansluit op het voorleggen van de jaarrekening. 
 
Notulen van vorige vergadering volgen in volgende AV in 2025. (Her)benoeming penningmeester 
ook zegt Boris. Was niet vorig jaar, maar zou nu zijn. Wordt dus in volgende AV. 
 
Agenda bij deze vastgesteld. 
 
Het stembureau wordt bemenst door Annaliese Bosveld, Tesy Merkx en Bert Smale. Zij zullen de 
stemmen tellen. Dennis vraagt of iedereen akkoord is. Dat is zo, dus hij sluit dit punt af en wenst 
ze veel succes. 
 

3 Mededelingen, ingekomen stukken 

Er zijn 27 stemgerechtigden. Marcel Koopmans vraagt of mensen van het stembureau ook 
mogen stemmen. Dennis geeft aan van niet. 

Boris deelt de volgende mededeling: 

N.a.v. Arjen Hoogerwerf zijn mail op 30 september jl. willen wij het volgende mededelen. 
  
Ten eerste, van ontslag is geen sprake. Hij was niet in dienst van KNDSB. Hij zette zich geheel op 
vrijwillige basis in voor KNDSB, iets waar wij dankbaar voor zijn. Wij respecteren ook zijn besluit 
om zijn vrijwillige bureauwerkzaamheden voor KNDSB geheel stop te zetten. 
  
Hij geeft aan dat de aanleiding voor zijn besluit gezocht moet worden in de onwerkbare situatie 
binnen KNDSB. Dat delen wij niet. Het bureau staat onder verantwoordelijkheid van het bestuur, 



zowel op het gebied van beleidsuitvoering als strategie en communicatie naar de leden. Tevens 
wordt van alle bureaumedewerkers verwacht, ook in overeenstemming met onze statuten en 
reglementen, dat ze zich conformeren aan besluiten van zowel bestuur als de Algemene 
Vergadering. 
  
Dat dit voor Arjen in sommige gevallen helaas 'onwerkbaar' is, betekent niet gelijk dat van een 
onwerkbare situatie bij KNDSB sprake is. Het staat iedereen vrij voor zich te bepalen hoe hierin 
te handelen en in dit geval op een nette manier afstand daarvan te nemen. Zijn mail op 30 
september jl. is geheel zonder ons medeweten en vanuit KNDSB verstuurd. Dat had niet mogen 
gebeuren. We hebben daardoor vragen van leden gekregen, die door zijn mail zorgen maakten 
over ons bestuur en KNDSB. We hebben ook signalen dat zijn mail ook naar externe 
stakeholders is verstuurd. Dat beschadigt KNDSB helaas ook. 
  
Wat voor wel een leerpunt is, is dat meer functies, zoals die van bureaumedewerker en 
coördinator (van meerdere sporten), niet meer bij één persoon moeten komen te liggen. 
  
We hebben Arjen gevraagd om een gesprek met ons bestuur te houden. Daar staat hij nu wel 
open voor. Dat zal in de komende tijd plaatsvinden. 
--------------------------------------------- 
  
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
4 Notulen AV 14 juni 2024 

Is het akkoord om deze bij de volgende AV te bespreken? 
 
Vraag van Annemieke Bouwmeester:  
Raar dat deze na 4 maanden nog niet klaar zijn. Waarom is dat? 
Boris geeft aan dat ze afhankelijk zijn van vrijwilligers en maakt excuses voor het feit dat deze het 
niet op tijd gered hebben. Hij baalt er ook van. Hij belooft dat de notulen van de vorige en van 
deze vergadering zo spoedig mogelijk afgerond zullen worden. 
 
Dennis vraagt of de aanwezigen willen stemmen voor akkoord van behandeling van de notulen 
van de vorige vergadering in de volgende AV: 
Rood: 1 
Groen: 18 
Geel: 7 
 
Agendapunt wordt afgesloten met akkoord voor behandeling van de notulen van 14 juni 2024 in 
volgende AV in 2025. 

 
5 Jaarplan 2025 

Het bestuur neemt het woord. 

Boris vraagt of iedereen het jaarplan heeft gelezen. Hij meldt dat er 1 wijziging is: Elaine den 
Exter is definitief genomineerd voor de Deaflympics. De rest is voorlopig. 
 
Dennis vraagt of er vragen zijn. Er zijn 5 vraagstellers: 
 
Rob Struik:  



Jaarplan is goed. Geeft aan dat hij een speerpunt voor de lange termijn mist i.r.t. beleid NOC 
NSF. Hij wil meer toezicht op wat erin gezet wordt. Er wordt te weinig informatie gegeven. Dat kan 
meer. 
Boris geeft aan dat dit een jaarplan is. Beleidsplan gaat over meerdere jaren (2020-2024). De 
Beleidscommissie is nog bezig met het nieuwe beleidsplan, dit is nog niet klaar. Het komende 
jaar zal dit concreet gemaakt worden. 
Rob benadrukt dat hij wil dat ze oog hebben voor de jeugd. Die moet betrokken worden. Boris 
bevestigt dit. 
 

Arjen Hoogerwerf:  
Waarom gaan we een bonus instellen voor nieuwe leden? Wat is het aandragen van nieuwe 
leden waard? Wat is het voordeel voor jou als lid? 
Hij heeft een tip m.b.t. het werven van vrijwilligers: zet vacatures meer actief in. 
 
Johan Hessing reageert namens het bestuur:  
Ambitie is om meer nieuwe leden te werven. Op dit moment 160 leden. In 2026 bestaan we 100 
jaar en we willen naar buiten laten zien dat we een levendige organisatie zijn. Streven is 200 
leden op 31-12-2025.  
Het is lastig om nieuwe leden te werven, daarom willen we hiervoor de huidige leden inzetten. 
De beloning hiervoor wordt uit de contributie van de nieuwe leden gefinancierd. Op die manier 
gaat het niet ten laste van de begroting. 
 
Edwin Munne: 
N.a.v. punt 1. Hij is verbaasd. Het Nederlands Bowlingteam (mannen en vrouwen) is pas nog bij 
het EK in Brussel geweest en heeft daar goede resultaten behaald. Bij de vrouwen waren er 
Nederlandse records en bij de mannen brons. Ook zijn er 2 masters gehaald. 
Volgens hem voldoende reden voor nominatie, maar die ziet hij nergens. 
 
Boris geeft aan dat in 2023 de normen en limieten zijn vastgesteld en op onze website staan. Als 
je die zou halen, dan zou voordracht gedaan kunnen worden. Er wordt dus naar individuele 
limieten gekeken (wereldwijd). De Commissie Normen & Limieten heeft geen voordrachten 
gekregen, behalve van één vrouw. Andere moeten voorgedragen worden en dat is dus niet 
gebeurd. 
 
Toine Vos: 

1) Er zijn actieve leden en ondersteunende leden. Hier moet onderscheid gemaakt worden. 
Iedereen haakt maar af. Rob Klaassen: gaat hij naar Tokio? Als bowling mee gaat doen 
dan 6x6. Nu is dat 2x4. Hij zou de punten graag van tevoren delen met Rob.  

2) Service Organisatie NederlandSport (SON): hij wil hier graag meer informatie over. En 
samenwerking met de leden: hoe werken de dan samen? 

3) Sportbeleidsplan: Arjen heeft hier veel in gedaan. Erik ook. Hoe gaat dit verder? Qua 
beleid ideeën. 

 
Boris  

1) Morgen vertrekt Rob Klaassen naar Japan. Hij gaat daar de locaties etc. bekijken en 
onderzoeken of alles voldoet aan de gestelde eisen. 

2) SON is nu een zelfstandige organisatie, die kleine sportbonden ondersteunt. Dit was heel 
nuttig en daarom gaat deze vanaf 1 januari 2025 op in NOC*NSF. De ledenadministratie 
werd voorheen handmatig gedaan. Via SON geschiedt dit digitaal. Dit is veel makkelijker 
en overzichtelijker. Volgend jaar willen we een nieuwe website en zij gaan daar ook bij 



ondersteunen. Ze kunnen ook ondersteunen met bijvoorbeeld een notulist of een 
vertrouwenspersoon. 

3) In de Beleidscommissie zitten Jan Stienstra, Rob Klaassen en Boris. Arjen heeft geen 
enkele rol bij het opstellen van het sportbeleidsplan gehad. 

 
Boris komt nog even terug op onderscheid tussen actieve en ondersteunende leden (1). Deze 
zijn niet makkelijk te onderscheiden. Sporten ze wel of niet. Mogen ze wel of niet meepraten? Er 
kan een motie ingediend worden als ze zaken anders willen zien. A.d.h.v. motie kan er statutair 
gewijzigd worden. 
 
Annemieke Bouwmeester: 
Waarom moeten we leden werven. Van 150 naar 200? 
De laatste jaren zijn er veel overgestapt naar horende bonden en nu moet ik gaan werven? 
Boris geeft aan dat het algemeen bekend is dat auditief beperkten weinig sporten. Zij lopen 
tegen van alles aan. Wij zijn een voorbeeld, dat moeten we uitdragen. 200 is ambitieus, dat 
realiseert hij zich. Ook dat ze de 500 nooit zullen halen. 
 
Dennis informeert of er nog meer (aanvullende) vragen zijn. 
 
Frouke van Winsum: 

1) Jammer dat er niet gepubliceerd is rondom de invulling van de Beleidscommissie. Er 
waren wellicht meer mensen die belangstelling hadden gehad om hierin plaats te 
nemen. 

2) En het jaarplan: is dit een afgeleide van het Beleidsplan? Is dat vastgesteld? Eerst een 
Beleidsplan en dan een jaarplan of is het een update van het Beleidsplan? 

 
Boris: 

1) Beleidscommissie is ingesteld door bestuur. Dennis vraagt hoe deze is ingesteld. Boris 
geeft aan dat het bestuur daar mensen voor ingezet heeft. Hij vult dit aan met het feit dat 
afgelopen oktober het Nationaal Sport akkoord om meer mensen met een beperking aan 
het sporten te krijgen mede door hen is ondertekend en dat het daarop aan moet sluiten.  

2) In 2022 is het huidige Beleidsplan 2022-2024 vastgesteld. Niet alles was toen al te 
voorzien en sommige dingen ontwikkelen zich in de loop van de tijd anders. Bijvoorbeeld 
de nieuwe website. Deze is keer op keer uitgesteld. Het sportbeleidsplan is 
voortborduren op de bestaande, dat is logisch. 

 
Rob Struik: 
Hoe wordt e.e.a. nu geborgd? Bijvoorbeeld de jeugd?  
 
Boris: dit is een jaarplan. Geen beleidsplan. Aandacht voor de jeugd is er en ook voor CI-dragers. 
 
Bernd Mojet: 
Vertrouwenspersoon: hoe zit het hiermee? Wil je daar meer over zeggen? 
 
Boris geeft aan dat hij het een goede vraag vindt. Vorig jaar is er een vertrouwenspersoon 
toegezegd en dat deze meer toegankelijk moet zijn. Er is sindsdien veel gebeurd en SON gaat dit 
invullen. Er gaat ingezet worden om meer toegankelijk (gebarentaal vriendelijk) voor auditief 
beperkten. Meer info volgt, zodra deze beschikbaar is en SON per 1 januari 2025 opgegaan is in 
NOC*NSF. 
 
Dennis gaat over tot het instemmen met het Jaarplan 2025. 
Groen: 23 



Rood: 0 
Geel: 4 
 
Jaarplan 2025 is bij deze akkoord en Dennis geeft aan dat er een korte pauze met ko>ie/thee is. 
20.30 uur gaan we verder met de overige punten. 
 
6 Begroting 2025 
Dennis heropent de vergadering met de mededeling dat we aansluitend op het akkoord op het 
jaarplan overgaan naar de financiën. Boris geeft aan dat Johan Hessing dit punt voor zijn 
rekening neemt.  
Johan meldt dat er dit jaar voor een iets andere aanpak gekozen is. Ze hebben de begroting van 
2024 en 2023 en de jaarrekening van 2023 ernaast gelegd. Zo is er meer vergelijking en meer 
consistentie. De begroting sluit op 0, dus dat is positief. Er is voor alle hoofdposten een 
toelichting geschreven. Heeft iedereen deze ontvangen? Hij gaat niet voorlezen, want deze is ook 
zichtbaar op het grote scherm. Hij heeft getracht alles zo duidelijk mogelijk te verwoorden. Het 
bestuur wil transparant zijn; iedereen kan altijd inzage vragen en krijgt dan de informatie uit de 
grootboekrekening. 
Ze proberen de kosten zo laag mogelijk te houden. Het bestuur woont verspreid over het land. 
Als lid doe je veel liefdewerk, het is vrijwillig, maar er is een grens aan wat je mag verwachten. 
Kosten die gemaakt worden, moeten vergoed worden vanuit de bond. Die zijn niet voor eigen 
rekening. Men declareert de reiskosten, maar regelmatig worden ze ook tegen geboekt als gift. 
 
Dennis stopt de iets te uitgebreide toelichting van Johan en geeft aan over te gaan naar de 
vragen. 
 
Marcel Koopman: 
De internationale naam voor zaalvoetbal is Futsal. Wij hadden de begroting voor 2026 al 
ingediend, maar zien nergens wat terug? 
 
Dennis checkt of het bestuur wil reageren of na alle vragen. Het wordt na alle vragen, dus de 
volgende vraagsteller krijgt de beurt. 
 
Arjen Hoogerwerf: 

1) Bestuurskosten: restaurantbezoek, reiskosten etc. Hoe verhoudt zich dat tot de overige 
vrijwilligers? Wanneer wordt er iets voor hen gedaan? Er worden congressen in het 
buitenland bezocht. Dit moet apart in de begroting. Dan is het daadwerkelijk inzichtelijk. 

2) Lidmaatschap 25 euro?? Moet dat hoger?  Op begroting staat 2500, moet 250 zijn? 
3) Contributie was 15, nu 20? Is dit veranderd? 
4) Overige kosten: 120 euro. Is dit niet erg weinig? 

 
Adriaan van Wijde: 

1) Deaflympics: O.b.v. individuele sporters en teamsporters? Is dit dan voldoende? In 
verhouding tot de grootte van de groep. 

2) KNDSB bestaat 100 jaar. Wat gaan we met dat bedrag doen? Hoe wordt het ingevuld? 
 
Toine Vos: 
In de begroting graag sponsoring en fondsen splitsen. Wat komt er uit fondsen werven? Soms 
helemaal niets (zelf meegemaakt). Dan kan je bijvoorbeeld zelf niet mee (overkwam hem als 
ploegleider bij het bowlen). 
 
Johan Hessing geeft de antwoorden: 
 



Vragen Marcel: Ik had geen tijd om de juiste naam op te zoeken, maar ik zal het aanpassen in de 
begroting naar Futsal. Het EK is in 2026. Dit is de begroting van 2025. Voor eventuele kosten die 
in 2025 voor het EK in 2026 gemaakt moeten worden, is een balanspost. 
 
Vragen Arjen:  

1) Iedereen (dus alle vrijwilligers) die kosten maakt, kan deze declareren via het formulier. 
Daarop kunnen ze aangeven of ze deze uitbetaald willen krijgen. De keus die men hierin 
maakt, wordt niet gedeeld. Dat is AVG gevoelige informatie. Iedere vrijwilliger kan 
daarnaast een verklaring van gift voor de Belasting opvragen. Die kan aangevraagd 
worden bij het Bestuur. Zij controleren en honoreren. Aftrekpost is naar rato. Arjen geeft 
aan dat dit niet zijn vraag was. Zijn vraag is “wat doet het Bestuur voor de vrijwilligers? 
Denk bijvoorbeeld aan een feestje.” Johan zegt dat er wel aan ze gedacht wordt, maar dat 
dit dus AVG gevoelige informatie is en dat deze dus niet gedeeld wordt. Ze komen er later 
op terug. Kosten voor een congres worden onder Bestuurskosten geboekt. Een gift die ze 
kregen is ook hierop geboekt. Er zijn leden die dus een bedrag doneren voor een 
dergelijke uitgave. 

2) 2500 euro voor goede doelen? Nee, lidmaatschappen en abonnementen zijn samen 
2500 euro. Dit behelst dus veel meer dan alleen goede doelen. Een overzicht hiervan is 
opvraagbaar. 

3) 20 euro contributie is een voornemen. Dit had nog niet als voldongen feit gepresenteerd 
mogen worden. Reden van verhoging is dat met de extra gelden de inzet van de SON 
gefinancierd kan worden. 

4) 120 euro per jaar (van de logo’s). Deze komen dus jaarlijks terug. Dat geld investeren we 
dan weer in het onderhoud van de website. 

 
Vragen Adriaan:  

1) Kosten en baten zijn conform de ingediende begroting. Daar is niets aan gewijzigd.  
2) Het 100-jarig bestaan zal Wim toelichten. 

 
Vraag Toine: 
Verzoek om splitsen van de fondsen. Dit blijft onder 1 rekening staan onder de betre>ende sport. 
Deze rekeningen zijn in te zien. 
 
Wim Heemskerk geeft toelichting op het budget voor het 100-jarig jubileum. 
2500 euro voor de vergadering van de commissieleden (inclusief reiskosten, bezoeken, locaties 
etc.). Ze hoeven niet te declareren, maar mogen dat wel. Vandaar opgenomen. 
 
Dennis vraagt of er nog meer duiding nodig is? 
Er zijn nog aanvullende vragen: 
 
Arjen Hoogerwerf: 

1) Ter overdenking: een bijeenkomst voor de vrijwilligers toevoegen aan het jaarplan.  
2) De kosten voor het lidmaatschap is volgens hem 3500 en niet 2500. 
3) Contributie moet AV over beslissen. Is dat gebeurd? Nee. 

 
Reactie Boris: 

1) Er is aandacht voor de vrijwilligers, maar er was geen budget (ook niet voor bijvoorbeeld 
de Deaf Sports Awards) en we hebben natuurlijk Covid gehad. We hopen volgend jaar 
een vrijwilligersbijeenkomst te organiseren; dat hier budget voor is. We gaan dat 
natuurlijk niet doen als we de mensen moeten vragen om het zelf te bekostigen. 

2) Daadwerkelijke kosten zijn 1600 euro, dat weet jij. We kunnen dat pas volgend jaar echt 
zien. 



3) Inschrijfgeldverhoging is een bestuursbesluit. Contributieverhoging is een AV besluit en 
dat is vorig jaar afgewezen. 

 
Toine Vos: 
Kan ik steun krijgen bij de begeleiding van de 2x6 bowling? Of draai ik daar zelf voor op? 
 
Boris: we begrijpen je goed. We willen iedereen hetzelfde behandelen. Iedereen maakt daarin 
zijn eigen afwegingen. 
 
Dennis grijpt in en zegt dat we hier nu niet over in discussie gaan. 
Luuk Ruinaard vult nog wel even aan: Bowling heeft begroting ingediend. Als deze niet dekkend 
is, moet bestuur/bond keus maken. Dat geldt voor iedereen. 
 
Dennis meldt dat de vragen/antwoorden klaar zijn. Of dat nou naar tevredenheid is of niet. 
Johan wil nog laatste aanvulling doen: Totale kosten van bowling zijn 29.214,13 en daar zit alles 
in. 
 
Dennis grijpt andermaal in en geeft aan dat dit punt stopt en dat we naar nieuw punt gaan. 
De 20 euro voor een nieuw lid. Boris licht toe: hiermee willen we de inzet van SON dekken. 
 
De toelichting op de verhoging van de contributie staat in de begroting. Keur je deze goed, dan 
keur je de verhoging ook goed. Dennis zegt ‘ok’.  
 
Bestuur geeft aan even 5 minuten willen schorsen voor overleg. 
 
Na de schorsing geeft Boris het volgende aan: 
Ook wij als Bestuur laten wel eens een steekje vallen. Volgens de statuten art. 18, lid 3b moet 
verhoging contributie via stemmen. Inschrijving is eenmalig en hoeft niet. 
 
In overleg met Dennis wordt besloten eerst te stemmen voor de verhoging van de contributie en 
daarna voor goedkeuring van de begroting. Mocht de verhoging niet akkoord zijn, zal de begroting 
namelijk aangepast moeten worden. 
 
Stemming voor verhoging van contributie van 15 naar 20 euro: 
Groen: 17 
Rood: 6 
Geel: 4 
 
Verhoging hiermee akkoord. 
 
Stemming voor akkoord begroting 2025: 
Groen: 23 
Rood: 1 
Geel: 1 
 
Begroting 2025 hierbij vastgesteld. 
 
7 Moties / voorstellen 
Er zijn geen voorstellen en moties. 
 
8 Verkiezing kandidaat 
 



Er is 1 kandidaat. CV zat bij de stukken. Er volgt een kort voorstelrondje en er is ruimte voor 1 
vragenronde. 
Maaike Ferf Jentink wordt welkom geheten en zij stelt zich voor. Ze is al jaren werkzaam als zzp-
er binnen de sport (o.a. als docent en adviseur). Ze heeft een groot netwerk en is 
ervaringsdeskundige (zwemmen: EK 2003 en WK in 2007). Ze heeft haar tolkdiploma en 
sportinstructeur. 
 
Er zijn 4 vraagstellers. 
 
Annemieke Bouwmeester: 
Wat is je doel voor de dovensport bij de KNDSB?  
Maaike: mijn doel is om me in te zetten als adviseur op het gebied van grensoverschrijdend 
gedrag. Hoe vullen we dat in voor de sporters? 
 
Bernd Mojet: 
Hoe ga je verbeterpunten aanbrengen? 
Maaike: ik heb me het afgelopen half jaar al ingezet op het gebied van vragen omtrent 
grensoverschrijdend gedrag. Er moet beleid en een protocol gemaakt worden. 
 
Frouke van Winsum: 
Ik ben blij dat er een vrouw is. Ooit zat ik in het bestuur en Annemieke ook. Daarnaast nog enkele 
andere vrouwen in het verleden. Nu zijn het allemaal blanke mannen. Hoe ga je dat veranderen?  
 
Maaike: er was nog 1 andere vrouw die zich had aangemeld, maar die heeft zich helaas 
teruggetrokken. Het heeft meer tijd nodig. Meer vrouwen, meer diversiteit. Frouke zegt: jij zet de 
1e stap. 
 
Adriaan van Wijde: 
Fantastisch dat je komt. Goed voor de jongeren, die moet je gaan betrekken. 
Maaike: we gaan bijeenkomsten organiseren, het zijn geen grote stappen, maar we moeten 
ergens beginnen. 
 
Boris namens het Bestuur: 
Dank Maaike en de vraagstellers. Ik weet dat we het beeld van alleen maar witte mannen 
uitstralen. Maaike had lef om zich aan te melden. Dat willen we uitstralen, dat we toegankelijk 
zijn voor iedereen.  
Maaike heeft een grote bijdrage geleverd tijdens het meelopen met het Bestuur. 
 
Dennis geeft aan dat iedereen een wit papiertje heeft gekregen waarop ze hun stem anoniem 
kunnen uitbrengen. 
Verzoek is om dit in te vullen en het papiertje in de doos te doen waarmee Annalies langs komt. 
 
Dennis vraagt of iedereen klaar is. Terwijl de stemmen geteld worden heeft Annemieke 
Bouwmeester een vraag over de procedure.  
Ze heeft de agenda gezien, maar mist het bestuursrooster. Dennis vraagt waarom ze dit niet bij 
de behandeling van de notulen heeft gezegd. Boris geeft aan dat deze terug te vinden is op de 
website. 
 
De stemmen zijn geteld. 
Groen: 26 
Rood: 0 
Geel: 0 



 
Gefeliciteerd Maaike en welkom! Maaike geeft aan dat ze echt weg moet, maar dat ze de 
volgende keer er de hele tijd bij is. Er is wat hilariteit rondom haar gehaaste vertrek (ivm 
verplichting elders). 
 
9 Vaststellen volgende AV 
Boris geeft aan dat ze volgend voorjaar een AV en activiteit willen organiseren. Hoe, wat, waar 
weten ze nog niet. Hij vraagt om vertrouwen om dit uit te zoeken en te organiseren. Er wordt 
gestemd: 
Groen: 26 
Rood: 0 
Geel: 0 
 
10 Rondvraag 
Dennis stemt af met het Bestuur: geven zij direct antwoord op de gestelde vragen of verzamelen 
ze. Zeg geven direct antwoord. 
 
Frouke van Winsum: 
Al eerder aangegeven: de Beleidscommissie is opgetuigd zonder uitvraag te doen. Bestuur wil 
diversiteit, dit was een mooie gelegenheid daarvoor geweest. Deelname aan een commissie is 
een mooie opstap. Dus breed publiceren en gebruik maken van social media. 
Dennis vraagt wat haar vraag is. Frouke: graag actie hierop ondernemen 
 
En wat is nu Sportbeleidsplan en wat is gewoon beleidsplan? Er zijn geen sporters in het bestuur. 
Zij hebben geen inspraak. 
Vorige AV in Haarlem: Johan Hessing zou verkiesbaar zijn. Staat niet vermeld. 
Boris reageert dat dit de volgende AV aan de orde komt. 
 
Geluid van de sporter; zij moeten voeding geven aan het bestuur. Daar moet ruimte voor komen. 
Boris geeft aan dat het doel is om mensen met een beperking aan het sporten te krijgen. Er is 
geen verschil tussen sport en regulier. 
 
Toine Vos: 
Tip: graag de vragen van tevoren mailen, zodat men zich erop voor kan bereiden. Prettiger voor 
iedereen. Boris juicht dit toe. 
Hoe gaan we om met klachten? Hoe bewaren we die? Mag een andere keer. 
 
Bernd Mojet: 
Geeft aan geschrokken te zijn van het aantal fouten. Geen notulen, geen rooster.. wat is er aan 
de hand? En wat gaan we nou doen met het 100-jarig jubileum? Is het goed om een PR-
commissie aan te stellen die zich hierover gaat buigen? En kunnen we jongeren aantrekken, die 
ook weer leden aantrekken? 
Boris: Wat is er aan de hand? Er waren privéomstandigheden en de aansturing om transparant te 
zijn is niet goed verlopen. Het 100-jarig bestaan: de eerste commissiebijeenkomst is van de 
week. Nadere info volgt. Bernd is benieuwd. 
 
Boris geeft ook aan dat het gebrek aan voorbereiding zijn schuld is. De agenda was vastgesteld, 
wijzigingen achteraf zijn niet meer mogelijk, maar hij doet een dringend beroep: heb vertrouwen 
in ons. Dat hebben we hard nodig. 
 
Arjen Hoogerwerf: 
Aanhaken bij de media. Dennis vraagt wat zijn vraag is. 



Arjen zegt dat er bedankt moet worden voor het werk. Dennis geeft aan dat het een rondvraag is 
en dat er hij nog een gesprek krijgt met het bestuur. 
 
Annemieke Bouwmeester: 
Boris heeft uitleg gegeven over contact met 54 sportbonden. Interessant, maar er is niets over 
verspreid. Ze zou er graag meer informatie over krijgen. 
Is het mogelijk om onderling meer ervaringen te delen (voorbeeld van dove bowlers die 
overgingen naar horende bonden. Dat ging goed, maar schakers lopen tegen van alles aan). 
Boris geeft aan dat i.s.m. NOC*NSF meer mogelijk is en van die bijeenkomst met 54 
sportbonden reeds online beschikbaar is. Van schakers wist hij niet. Is het zinvol om hierover af 
te stemmen. Ja, maar hij was dus nog niet op de hoogte. 
 
Adriaan van Wijde: 
De 1e vraag van Frouke: nieuwe penningmeester kiezen. Voorstel om dat nu te doen i.p.v. 
volgende AV. Boris geeft aan dat hij vertrouwen in Johan heeft en dat we dat niet gaan doen. 
De uitslagen van bijvoorbeeld voetbal (KNVB): kunnen die op de website. Boris zegt dat ze die 
kunnen delen. Ze communiceren alleen voor de leden op de website. 
 
Rob Struik: 
Er zijn foto’s gedeeld? I.h.k.v. de AVG: geen verspreiding van de foto’s? Boris deelt dit. 
 
Hij vraagt hoe het kan dat Jan Stienstra weer meteen erelid kan zijn, terwijl hij geschorst was. Hij 
vindt dat hij als lid meer informatie daarover mag vragen. Geschorste ereleden kunnen toch niet 
terugkeren? 
 
Hij heeft ook behoefte aan meer duidelijkheid rondom Arjen. Waarom moet dat op de agenda 
vastgesteld zijn. Bestuur zou daar meer inhoudelijke informatie over moeten geven. 
 
(I.v.m. benodigde aanwezigheid 1 van de gebarentolken elders in het pand, sluit 1 van de leden 
even als tolk aan -Erica). 
 
Boris: de schorsing van de heer Stienstra. Dit was teruggedraaid omdat het bestuur hier géén 
besluit over had genomen. Daar is ook nergens van te vinden. En de heer Stienstra is hier ook 
nooit over geïnformeerd. Zodoende is zijn schorsing nietig verklaard. 
 
Rondom persoonlijke situatie Arjen geeft Dennis dat er nog een gesprek tussen bestuur en Arjen 
komt en dat wij daar nu niet op ingaan. 
 
Boris zegt dat Johan aangeeft dat hij geen vertrouwen ervaart van de leden. Als de leden geen 
vertrouwen in hem hebben, dan stopt hij. Boris sluit zich daarbij aan. 
Stemmen gaat nu niet meer (er zijn al leden vertrokken) en hij heeft er vertrouwen in dat Johan 
het tot de volgende AV prima kan voortzetten. 
 
Dennis geeft aan dat hij de vergadering gaat sluiten, ook als men nog niet tevreden is. 
Hij bedankt iedereen en Boris geeft de leden van het stembureau nog een kleinigheidje als dank. 
Tot slot richt Boris nog even rechtstreeks het woord aan Dennis en Nynke om hen te bedanken. 
 


